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       In cadrul sesiunii de lucru au participat 21 de ONG-uri, fiind prezenti un numar 

de 23 reprezentanti. 

Aspecte esențiale discutate: 

       S-au purtat discutii legate de platile restante catre ONG—urile care au depus 

proiecte in vederea finantarii din fonduri nerambursabile de la bugetul local, in baza 

Legii nr.350/2005 pentru anul 2024. S-a avut in vedere ca aceste plati sa fie efectuate 

in prima parte a anului 2025, respectiv perioada ianuarie – martie 2025, intrucat unele 

organizatii  necesita aceste fonduri pentru finalizarea proiectelor. Un singur proiect 

a fost retras, proiectul Asociatiei Club Sportiv „I’sports”. De asemenea s-a propus ca 

Ghidul Solicitantului  privind regimul finantarilor nerambursabile sa fie revizuit. La 

intrebarea reprezentantei Asociatiei Tinerii Voluntari Valea Calugareasca daca anul 

viitor se vor mai atribui contracte de finantare nerambusabila conform Legii 

nr.350/2005, raspunsul reprezentantilor primariei a fost afirmativ. 

      S-a discutat despre colaborarile si parteneriatele cu Primaria Municipiului 

Ploiesti si necesitatea continuarii acestora, precum si viitoare colaborari. Asociatia 

Concordia isi arata interesul pentru colaborare, mentionand ca detine 2 centre de zi 

si un campus educational, precum si Parteneriatul pentru cartografierea zonei Mimiu. 

De astfel si reprezentantul Asociatiei de Tineret a Romilor isi doreste implicarea in 

acest parteneriat. Asociatia Concordia mai aduce in discutie si problema educatiei,  

necesitatea implicarii in acest domeniu. Fundatia Judeteana pentru Tineret 

mentioneaza importanta Strategiei de Tineret a Municipiului Ploiesti, in cadrul careia 

se stabilesc prioritati si actiuni pentru a raspunde nevoilor tinerilor.  

       Reprezentantul Consiliului Judetean al elevilor Prahova propune suplimentarea 

burselor scolare, revenirea la HCL 58/10.02.2022 referitor la aprobarea cuantumului 

burselor acordate elevilor din unitatile de invatamant preuniversitar de stat din 

municipiul Ploiesti. 

        Reprezentantul „Euro Spirit” a propus sa existe si in cadrul Directiei 

Comunicare a Primariei Municipiului Ploiesti personal responsabil in colaborarea cu 

ONG-urile. De asemenea s-a adus in discutie nevoia de accesare a fondurilor 

europene prin Grupul de Actiune Locala. 

        S-a hotarat ca intalnirire cu reprezentantii ONG-urilor sa fie efectuate lunar. 

Urmatoarele intalniri vor avea loc pe 28.01-29.01.2025. 


